
Stormachtig begonnen, feestelijk geëindigd...

’Wat een jaar, wat een jaar.
Met zware stormen ving het aan.

Dudley, Franklin, dat waren er een paar.
Niet alle bomen konden ze weerstaan.

De lente viel echter al vroeg
en bracht ons heerlijk weer.

Buiten zag je dan de werkploeg
en ook in de kantine ging men tekeer.

De ALV werd echter nog online gehouden
dat vond menigeen wel raar

Er was niemand meer verkouden
en met Corona waren we klaar.

Het was David, onze voorzitter, die vertrok
na jaren van vernieuwen en besturen.

Een dame zit nu op de bok
daarmee wachten ons nieuwe avonturen.
Tenslotte werd nog een feestje ingehaald.

De viering van ons 65-jarige bestaan.
Door Corona misschien wat achterhaald,

maar niet om zomaar over te slaan.
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Een nieuwe variant... of terug 
naar normaal.

Een opvallend begin 
van het nieuwe 

jaar 2022 viel op 
7 januari te bezien 
aan de randen van 
ons complex, waar  

groot onderhoud 
werd uitgevoerd 

aan de natuurlijke 
oevers; met name 
de rietkragen die 

zich alsmaar verder 
uitbreiden richting 
het midden van de 

waterpartij. 
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In december 2021 werd een keiharde lockdown afgekondigd. Dat 
beloofde niet veel goeds. Het was allemaal nog steeds te doen om 
het Corona-virus.  De Deltavariant had afgedaan, maar een nieuwe 
Omikron-golf zou deze binnen enkele weken oprukken. Toch werden 
in januari de eerste versoepelingen afgekondigd en zouden vanaf 10 
januari het basis- en voortgezet onderwijs en de BSO weer open gaan.

Dus ondanks alle negatieve 
berichten toch weer een 
lichtpuntje. Ofwel uitzicht op 
een normaal seizoen. Want op 
26 januari stonden ons meer 
versoepelingen te wachten. 
Kortom, zouden we dan toch de 
weg naar normaal mogen inslaan?

Van	bestuurszijde	viel	er	nog	niet	
veel nieuws te verwachten. Een 
berichtje of we nog steeds het hek 
zouden willen sluiten.
En ook onze voorzitter liet van 
zich horen met een mededeling 
dat we ondanks alles toch nog 
online zouden vergaderen met 
daarbij	de	boodschap	dat	hij	
na zevenjaar voorzitterschap 
de voorzittershamer graag zou 
overdragen aan een opvolger. 
Dit	om	reden	van	een	belangrijke	
zakelijke	carrière	-switch	ofwel	een	
nieuwe	positie	in	zijn	beroepssfeer	
die	overduidelijk	meer	inzet	en	tijd	
zou gaan vergen. 
Kortom, een aangekondigd 
afscheid	van	zeven	belangrijke	
jaren voor VTV Lusthof. 

Jaren waarin vernieuwing en 
hervorming centraal stonden na 
jaren van veelvuldige wisselingen 
van bestuurszetels.

En	dus	gingen	we	een	bijzonder	
jaar tegemoet met een seizoen dat 
onder nieuw voorzitterschap zou 
worden voortgezet. Een seizoen 
waarin we tevens een vanwege 
Corona uitgesteld feestje zouden 
gaan vieren, nl.: 65 jaar VTV 
Lusthof. Een jubileumfeest, dat al in 
2020 op de agenda stond.

Maar, ook andere zaken pakten 
heel anders uit. De SViN hield op te 
bestaan, waardoor we rechtstreeks 
onder de Gemeente Rotterdam 
zouden gaan resorteren. Geen 
fijn	nieuws,	want	hierdoor	werd	
een	belangrijke	verhoging	van	de	
grondhuur aangekondigd voor 
2023.	Naast	de	oplopende	inflatie	
geen prettig vooruitzicht.

Enfin,	leest	u	zelf	maar...

Sijmen	Aleman,	redactie.
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Onze voorzitter sprak tot u...
Het nieuwe seizoen van 2022 is weer in aantocht. Ondanks dat het fris is buiten 
heeft de natuur al een flinke stap richting de lente gezet, de knoppen worden 
weer zichtbaar. Daarmee begint het bij menigeen ook weer te kriebelen. Want we 
hebben weer zin in een mooi nieuw tuinseizoen.

Zoals gebruikelijk gaan we ook aan het begin van het seizoen weer starten met een algemene 
jaarvergadering. Dit jaar zal de vergadering op 9 april plaatsvinden. Helaas zal dat nog steeds 
online zijn. Hoewel de regelgeving op korte termijn wordt versoepeld vindt het bestuur de 
tijd nog niet rijp voor een fysieke bijeenkomst. Jammer is het wel want juist met dit soort 
gelegenheden kan je goed met elkaar in gesprek. Online kan dat ook, maar de praktijk laat zien 
dat dit minder gebeurt. Overigens is voor beide vormen van vergaderen wat te zeggen.
Voordat de algemene ledenvergadering vergadering op 9 april zal starten wil ik jullie als huidige 
voorzitter van Lusthof nog meenemen in een besluit dat ik onlangs heb genomen. Sinds 10 
januari 2015 heb ik mij als jullie voorzitter ingezet voor de vereniging. Daar is behoorlijk veel tijd 
in gaan zitten. En met elkaar, want we doen het echt samen, hebben we Lusthof in de afgelopen 
jaren weer een stapje verder gebracht. En daar ben ik eenieder die daaraan heeft bijgedragen 
oprecht dankbaar voor. Hypothetisch kan je als bestuurder natuurlijk nog lang aanblijven, als 
je tenminste uitgaat van de benodigde steun van onze ledenvergadering. Voor mij is echter 
de tijd aangebroken om ruimte te maken voor nieuwe zaken en daarmee ook voor een nieuw 
gezicht als voorzitter van Lusthof. Naast bestuurlijk werk voor Lusthof ben ik bestuurlijk sinds 
2019 ook nog actief bij de SViN, die beheer (Lusthof huurt van de SViN) en onderhoud uitvoert 
voor de Rotterdamse Volkstuinen. Op dit moment vraagt dat ook behoorlijk wat tijd, wat alles te 
maken heeft met de fase waarin de SViN zich bevindt. Vooralsnog ben ik voornemens om dat te 
continueren.
De beslissing om als voorzitter te stoppen is in mijn geval in een stroomversnelling terecht 
gekomen na aanvang van een nieuwe baan per 1 september 2021. Ik werd ergens in juni 2021 
gevraagd om een nieuwe positie te betrekken. Die positie heb ik aanvaard en dit betekende voor 
mij nog meer verantwoordelijkheid dan ik al had en als gevolg daarvan ook dat ik aanzienlijk 
meer tijd aan werk zou gaan besteden. Ik blijf in dienst bij mijn werkgever TU Delft, maar zal voor 
een prachtige positie op het snijvlak van technologische innovatie voor duurzame zorg bij een 
andere organisatie gedetacheerd worden. Daarmee komt het vraagstuk van de werk-privé balans 
voor mij ook opnieuw op tafel. Ik moest constateren dat het tijd werd om keuzes te maken. Ik 
kan niet alles. En na zo’n 7,5 jaar als voorzitter en een half jaar als bestuursadviseur word je, of je 
het nou wil erkennen of niet, toch ook een beetje sleets. Eerlijk gezegd vond en vind ik het best 
lastig, lastig om de keuze te maken om te stoppen en daadwerkelijk los te laten. Want net als 
velen van jullie raak je verbonden met Lusthof. Dat laat je niet zomaar los. En als je dan al stopt 
wil je, zover dat kan, vooral zorgdragen voor een goede overdracht. Ik hoop dat dat lukt. Mijn 
intentie is om op de achtergrond op verzoek beschikbaar te blijven als adviseur.
Op bestuurlijk niveau hebben we het denk ik redelijk goed onder controle. Ook zonder mij 
zal dit bestuur prima kunnen functioneren, en dat is fijn om te constateren. Ik ben blij dat de 
andere bestuurders in principe (onder randvoorwaarden) bereid zijn om nog wel door te gaan. 
Kanjers zijn het! Belangrijk omdat dit bijdraagt aan enige continuïteit. Ik hoop dat er een geschikt 
iemand uit de leden opstaat die de voorzitterskar wil gaan trekken. Die ook goed kan en wil 
samenwerken met de andere vrijwilligers binnen de vereniging. Dus bij deze, denk daar eens 
over na. Het is een leuke functie, je moet stevig in je schoenen staan maar je krijgt er veel voor 
terug.
Ik kijk terug op een prachtige tijd. Wat hebben we samen met elkaar veel werk verzet. En wat 
hebben we leuke dingen meegemaakt met elkaar en nog steeds! Eerlijk is eerlijk, ook lastige en 
moeilijke zaken zijn langsgekomen.
Ik kan er inmiddels wel een boek over schrijven. Misschien ga ik dat nog wel eens doen. ;-)
Op naar een mooi nieuw tuinseizoen!

Hartelijke groet, David de Glint
voorzitter VTV Lusthof
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De hoogst gemeten windsnelheid was 145 km p/u. En dan nog wel 
boven land. Iets wat voor ons land vrij zeldzaam is. Dat was bij Lopik, 
waar normaal gesproken de Rijn ons land binnenkomt. Je begrijpt dat 
dit soort natuurkrachten ook op onze VTV Lusthof de nodige schade 
hebben aangericht. Vooral Eunice deed van zich spreken. Deze storm 
behoorde tot de top-3 van zwaarste stormen in 50 jaar.

Ja, als daar dan net 
jouw huisje staat...

De eigenaar van tuin 
102 overkwam dit. 

Een geluk bij ongeluk 
was wel dat de nieuwe 

eigenaar al van plan 
was iets nieuws  neer 

te zetten.

Een stormachtig begin…
Dudley, Eunice en Franklin!

Het	bleek	bijna	100	jaar	geleden	
dat	een	dergelijke	drielings-storm	
plaatsvond in ons land.  
Nou en op Lusthof hebben we 
het geweten. Er waren aardig 
wat bomen die er aan moesten 
geloven.		En	natuurlijk	zorgde	dat	
ook voor de nodige schade.

Al op 16 februari begon de pret 
met de storm Dudley. Deze viel 
op	zich	nog	wel	mee.	Vrijdag	18	
februari echter werd code oranje 
afgegeven voor Eunice. Deze 
storm kondigde zich al ‘s middags 
om 15.00 uur aan en raasde 
voort	tot	02.00	uur	‘s	nachts.	Hij	
rangschikte zich daarmee tot een 
van de langdurigste stormen die 
ooit over ons land trokken.

Tenslotte bereikte op zondag 20 
februari storm Franklin ons land. 
Ook daarvoor gold code oranje. 
Een	bijzondere	naam	overigens	
die door het KNMI werd ontleend 
aan Frank(lin) Kroonenberg; een 
medewerker van het KNMI en 
weerpresentator	bij	de	NOS,	die	in	
2021	overleed.	Hij	was	het	die	o.a.	
zijn	medewerking	had	verleend	
aan de naamgeving van stormen.

In de meeste gevallen bleef de 
schade	op	VTV	Lusthof	nog	redelijk	
beperkt, maar er deden zich ook 
gevallen	voor	waarbij	overduidelijk	
moest worden ingegrepen.
Op deze en de volgende pagina’s 
een overzicht van de schades en 
opruimwerkzaamheden.
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En als blijkt dat je dan zo’n boom, 
die een vervelende schade 
heeft veroorzaakt, op jouw 

stukje grond staat dan kom je 
er natuurlijk niet onderuit om 
je steentje bij te dragen in de 

opruimwerkzaamheden. “Vele 
handen maken immers licht werk”, 
luidt het spreekwoord. Nou en dat 

was hier zeker het geval.

Ja, en als dan 
de stormen zijn 

uitgeraasd, dan is 
het tijd om in te 
grijpen. Van alle 

kanten kwamen de 
werkploegen in actie 

om de schade in 
ogenschouw te nemen 

en de overlast van 
omgewaaide bomen 

en afgewaaide takken 
zo snel mogelijk weg 

te verhelpen.
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Niet alleen in het 
midden van ons 
complex was de 
ravage groot. 
Ook over de 
buitensloten werd op 
sommige plaatsen een 
brug geslagen door 
omgewaaide bomen. 
Zoals hier achter tuin 
69/70.

En als zo’n boom dan gaat, heb 
je er geen grip op welke kant hij 
opvalt. Helaas werden daarbij soms 
ook huisjes beschadigd.

Dat het stormseizoen ook deze 
keer geen rekening hield met het 
daaropvolgende tuinseizoen was 
voor iedereen duidelijk. Het zorgde 
er echter wel voor dat menigeen 
al vroeg in het jaar op de tuin 
verscheen om te zien of zijn of 
haar tuin schadevrij de storm had 
overleefd.
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Het huisje met 
nummer 102 , zoals 
is te zien op pagina 

5, was rijp voor de 
sloop en dus werd 
het met de grond 

gelijk gemaakt om 
vervolgens plaats te 

maken voor een heel 
nieuw tuinhuisje.   

Daar staat het dan. Het 
nieuwe huisje op tuin 

102. Een mooi houten 
tuinhuis met een 

kleine veranda ervoor. 
Klaar voor een nieuwe  
periode van genieten 
en plezierig tuinieren.
Eerst door moeder en 

nu door de dochter.

Ook in het omliggende 
Schiebroekse Park was 

op sommige plekken 
de ravage groot. Zoals 
hier bij de brug achter 

tuin 71, waar een 
omgewaaide boom de 

weg versperde.
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Het moet gezegd dat het voorjaarszonnetje zich al vroeg van zijn goede 
kant liet zien. Op zaterdag 26 februari was het al heerlijk toeven op 
de tuin. We zien dan ook al menigeen genieten van de zon of van de 
gelegenheid gebruik maken om actief bezig te zijn. Vooral nieuwe 
tuinbezitters nemen het mooie weer waar. We zien een heel nieuw 
huisje dat in typisch Scandinavische kleuren wordt geschilderd. Mooi!

Een fragiel zonnetje lokt de eerste
‘tuin-freaken’ naar de Hazelaarweg...

Even lekker bijkomen 
en genieten van wat 
we de gehele winter 
hebben moeten 
missen.

De tuinhandschoentjes 
blijven dus nog even 
aan de lijn. 

Enkele nieuwkomers 
steken echter de 
handen al uit de 
mouwen om hun tuin 
of huisje op orde te 
brengen.

Nog even en... ‘t is lente!!!
   Weg met Corona...
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Haksel, haksel en nog eens haksel...
De stormen zorgden voor flinke bergen.

Het zal voor iedereen duidelijk zijn dat de drie grote voorjaarsstormen behoorlijk huis hebben 
gehouden en dat daarbij heel wat hout voor het oprapen lag. Zo ook bij de gemeentediensten. 
Dat was te merken aan de flinke bergen haksel die keer op keer bij ons op het parkeerterrein 
werden gedeponeerd; zo voor het opscheppen. Nou en dat lieten sommige tuinders zich geen 
tweemal zeggen. Al op 12 maart deed het bestuur een oproep om te komen scheppen. Dat 
zorgde voor een snelle afslanking van de bergen haksel. Je moest er snel bij zijn.

Kruiwagen na 
kruiwagen werd er 

gevuld. De Hollandse 
mentaliteit van: 

“Let op! Het is gratis!” 
werd hier weer 

eens goed op de 
voorgrond geplaatst.
Ja, en als het bergje 
dan op was, was het 
gewoon wachten op 
een nieuwe storting.

Wie volgt? 

Niet alleen de 
voorjaarsstormen 

hadden ervoor 
gezorgd dat de 

takkenvakken vol 
lagen, ook het nodige 

snoeiwerk op een 
groot aantal tuinen 

leverde natuurlijk heel 
wat takken op.

Maar...
de eigen hakselploeg 
zat ook niet stil
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Verkiezingsdebat
over Volkstuinen in Rotterdam

“De nieuwe 
omgevingsvisie 
houdt onvoldoende 
rekening met de 
kwalitatieve waarden 
van volkstuinen 
voor heel Rotterdam 
en lijken simpel 
weggetekend om 
plaats te maken voor 
stenen in het plan”, 
aldus Rob van Dijk, 
voorzitter van SNV 

Het resulteerde 
erin dat SNV op 1 
december 2022 
haar Volkstuinvisie 
heeft aangeboden 
aan de Rotterdamse 
Gemeenteraad in 
de persoon van 
wethouder Faouzi 
Achbar. 

Op woensdag 9 maart organiseerden Volkstuinvereniging Streven naar Verbeterring (SNV) 
samen met de Stichting Platform Rotterdamse Volkstuinen een verkiezingsdebat over de 
volkstuinen in Rotterdam. Want, 5000 volkstuinders en hun gezinnen maakten zich ernstige 
zorgen. Er is geen Rotterdams volkstuinenbeleid en/of een verantwoordelijk wethouder. Maar 
ook lijkt het brede beeld wat er over volkstuinen leeft misplaatst menen zij. Een volkstuin is 
meer dan een lapje grond.

Het is wetenschappelijk 
bewezen dat een volkstuin een 
bijdrage levert aan de fysieke 
en geestelijke gezondheid 
van Rotterdammers voor 
wie de volkstuin de enige 
mogelijkheid is om met het 
gezin buiten te creëren. Ook 
dragen alle volkstuinen op 
een unieke wijze bij aan 
biodiversiteit, sociale cohesie en 
duurzaamheidsdoelstellingen van 
de stad.
Volkstuinhouders vinden dat de 
gemeente te weinig doet voor 
het behoud van volkstuinen in 
de stad. Daarom overhandigt 
Platform Rotterdamse Volkstuinen 
een volkstuinvisie aan wethouder 
Faouzi Achbar. Hierin staan 
suggesties voor beleidsvoering 
op het gebied van volkstuinen. 
Want komt er geen beleid, 

dan is de kans volgens de 
volkstuinhouders groot dat er 
tuinen gaan verdwijnen.
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Op 17 maart besloot onze voorzitter David de Glint, ook namens de 
overige leden van ons bestuur, om de Algemene Leden Vergadering 
toch nog maar eens online te houden. Dit i.v.m. de grote risicogroep 
binnen onze tuinleden en het feit, dat weliswaar groen licht werd 
gegeven t.a.v. dit soort bijeenkomsten, om toch het zekere voor het 
onzekere te nemen, omdat Corona nog niet geheel van de baan was.

Algemene Leden Vergadering (ALV)
nog maar eens online...

Twee jaar eerder dan 
verwacht besloot  

onze voorzitter David 
de Glint na zeven jaar 

voorzitterschap om 
de voorzittershamer 

over te dragen aan zijn 
opvolger. Dat werd na 
een online gehouden 

verkiezing de enige 
naar voren getreden 

kandidaat:
Saïda Igalla

Zoomresultaat

Het besluit zorgde, ondanks de 
soepel verlopen ALV’s in Corona-
tijd,	voor	de	nodige	commotie	
omdat je nu eenmaal, net als in de 
maatschappij	het	geval	was,	voor-	
en tegenstanders hebt. 
 
De beweegreden om toch nog 
maar eens online te vergaderen 
hield verband met het feit dat 
men iedereen in de gelegenheid 
wilde stellen de vergadering 
bij	te	wonen.	Voor	een	flink	
aantal tuinleden zou een fysieke 
bijeenkomst	toch	teveel	kans	op	
besmetting opleveren.  
Een andere reden was dat 
over	een	vijfde	verlenging	
van	de	tijdelijke	wet	‘Covid-19	
Justitie en Veiligheid’ zou qua 
geldigheidsduur op 24 maart een 
besluit vallen. Praktisch gezien 
hield het bestuur al rekening 
met	een	dergelijke	situatie	
en zouden leden in juridisch 
jargon gesproken ‘geen fysieke 
toegang hebben tot de algemene 
ledenvergadering’ van 9 april. 
 
David haalde in de nieuwsbrief 
van	17	maart	aan	dat	er	altijd	
leden	zijn	die	het	niet	eens	zijn	
met	zo’n	bestuurlijk	besluit	en	
vroeg zich af waar sommige 
mensen	mee	bezig	zijn.	Mede	
vanwege	het	feit	dat	hij	was	
geconfronteerd met een lid 
dat in relatie tot bovenstaande 
meende te stellen dat wat 
het bestuur voorstelde niet 
klopte en vervolgens dit ook 

juridisch zou aanvechten met 
als doel een digitale algemene 
ledenvergadering ongeldig te 
laten verklaren en het bestuur 
te dwingen tot een fysieke 
vergadering. 
 
Vervolgens deed onze voorzitter 
een oproep om toch vooral 
redelijk	met	elkaar	te	blijven	
omgaan.	Daarbij	hoef	je	het	niet	
altijd	met	elkaar	eens	te	zijn,	maar	
wederzijds	respect	zag	hij	toch	
als	een	belangrijk	onderdeel	van	
onze vereniging. 
 
Alles	bij	elkaar	liet	dit	voorval	ook	
zien dat de verharding binnen 
onze tuinvereniging door Corona 
net	als	in	de	maatschappij	een	
vlucht had genomen. Maar, 
uiteindelijk	werd	de	ALV	online	
gehouden,	waarbij	Saïda	Igalla,	
als enige naar voren gebrachte 
kandidaat, tot onze nieuwe 
voorzitter werd gekozen. 
Haar ervaring als vicevoorzitter 
binnen de studentenvereniging, 
lid van Raad van bestuur binnen 
de apotheken, farmaceutisch 
manager	en	praktijkmanager	
huisartsenpraktijken	zou	zeer	
van	pas	komen	bij	het	uitvoeren	
van haar voorzittersfunctie als 
opvolger van David binnen 
onze tuinverenging. Mede door 
haar	enthousiasme,	eerlijkheid,	
betrokkenheid, oprechtheid en de 
liefde voor de medemens hoopte 
zij	haar	taak	als	voorzitter	goed	te	
kunnen uitvoeren.
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Hoeraaahh! 
De kantine ging weer open.

Eindelijk was het dan weer zover. Op zaterdag 16 april kon na lange 
tijd voor het eerst weer gebruik worden gemaakt van de kantine. Een 
hele opluchting voor idereen, want het betekende ook dat er weer 
gezellig “met elkaar” aan tafel kon worden gezeten voor een lekker 
drankje, hapje of een welverdiend ijsje. Dus de kantineploeg bereidde 
zich voor op een mooi seizoen.

Natuurlijk was het na de Corona-tijd een hele verademing dat er vanaf 
16 april weer gebruik kon worden gemaakt van de kantine. Nou en dat 
was zeker niet tegen dovemansoren gezegd.   En of je nu  ‘cash’  of 
‘cashloos’ moest betalen de animo werd er niet minder om.

Dat betekende ook dat er weer 
serieus gekookt ging worden. 
Want, net als voorheen hadden zich 
enkele leden gemeld om hun kook-
kunsten te vertonen. En dus wer-
den er weer verschillende dagen 
vastgesteld, waarop leden voor een 
heerlijk	maaltijd	konden	aanschui-
ven in de kantine.  
 
Dat begon al met het Paasweek-
end,	waarbij	een	bijzondere	Paas-
brunch was aangekondigd. Maar er 
werden meer plannen gemaakt. 
Zo was er sprake van, dat de VTV 
Lusthof-menukaart ging worden 

uitgebreid met heuse Vegan-
gerechten.	Heel	bijzonder!	Wij	
verbonden daaraan de conclusie 
dat de Verenigingskeuken de trend 
volgde die ook in het gewone 
horecawezen	reeds	zijn	intrede	had	
gedaan. 
 
Nou	was	er	natuurlijk	al	sprake	van	
een	redelijk	vaste	klantenkring	
die in de loop der jaren met zeer 
aantrekkelijke	kookkunsten	was	
opgebouwd, maar je kon er dus op 
rekenen, dat dit alleen maar verder 
zou toenemen.



14

Eieren zoeken jongens en 
meisjes! ‘t Is Pasen.

Nadat een gezellig samenzijn door Corona in de afgelo-
pen twee seizoenen niet mogelijk was, werd het nu tijd 
om weer eitjes te verstoppen en een leuk Paasweekend 
te organiseren. Voor jong en oud was er een aantrekkelijk 
programma samengesteld met als uitgangspunten het 
eieren zoeken en een heerlijke Paasbrunch ter afsluiting.

Van 11.00 tot 13.00 uur: Kinderprogramma.  
Paaseieren zoeken op het speelveld. Daarna knutselen en 
matzes eten in de kantine. Uiteraard mochten ook (groot) 
ouders mee helpen zoeken! 

13.00 uur: Paasbrunch in de kantine.  
Voor	7,50	euro	kon	men	genieten	van	een	heerlijke	brunch.

De verstopte eieren zorgen elk jaar 
weer voor veel spektakel op en 
rond het grote veld. Zo ook dit jaar 
weer. Een groot aantal kinderen 
met ouder, opa’s en oma’s waren 
van	de	partij	om	het	gouden	ei	te	

zoeken. En dat werd al snel gevon-
den.	Juist	toen	wij	dachten	nog	wat	
leuke foto’s te maken kwamen de 
kinderen alweer terug naar de kan-
tine, waar alles in gereedheid werd 
gebracht voor het kinderfeest.
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Het plan om de kantine duurzaam op te pimpen lag al enige tijd op de 
plank. Maar van de uitvoer was nog niets gekomen. En dus werd er een 
oproep geplaatst om te komen helpen. Vele handen maken immers 
licht werk. Het streven was om de kantine weer te maken tot een plek 
voor jong en oud waar je met plezier geniet van een drankje, maaltijd 
en elkaars gezelschap?!

Kantine update, ofwel... 
het oppimpen is begonnen.

Zoals je kunt zien is door de “oppimpers” 
al aardig wat werk verricht. Maar er is ook 

nog  genoeg werk, dat wacht op een aantal 
creatieve klussers die de initiatiefnemers van dit 

renovatieplan zullen komen versterken. 
Geef jij je op?

Begonnen werd met het verven 
van de stoelen, de leestafel, 
de muren en het houtwerk. De 
kleur	wit	krijgt	de	overhand.	De	
gordijnen	werden	vervangen	
door	bamboe	rolgordijnen	en	de	
lampenkappen kregen een nieuwe 
kap van riet en rotan. Dit gaf al 
meteen een fris effect!  
 
Voor de grotere klussen was 
meer planning nodig, zoals 
het vernieuwen van de bar en 
de aftimmering van de muren 
en plafonds. Dit laatste brengt 

natuurlijk	ook	een	positief	effect	
met zich mee op de isolatie van de 
kantineruimte. 
Dat is mooi meegenomen voor het 
milieu en onze portemonnee. 

De “oppimp-commissie” had voor 
ogen om dit duurzaam opknappen 
van de kantine uit te smeren over 
een periode van twee jaar. 
Intussen is men echter al een heel 
eind gekomen, zoals is te zien op 
de hier afgebelde foto’s van de 
werkzaamheden en het resultaat 
dat dit opleverde.
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DE ROTTERDAMSE 
OPEN VOLKSTUINDAGEN 

KOMEN ER AAN! 
 
Laat je verrassen en inspireren op 4 en 5 juni. 
Volkstuinverenigingen willen graag de wijkbewoners ontmoeten.  

Wandel eens een rondje op het complex en ervaar de rust die 
uitgaat van de verborgen natuurlijke oases bij jou in de buurt.  

Laat je inspireren om zelf ook eens iets op te kweken. De tuinders 
delen graag hun kennis over tuinieren en natuur met jou.  

Ontdek de meerwaarde van natuurlijke ruimte binnen jouw buurt.  

Wij willen een ‘zaadje planten’ op deze Rotterdamse Open 
Volkstuindagen en hopen op een enthousiast publiek.    

 

Uitnodiging aan  
iedereen die de 

verborgen natuur in de 
eigen wijk wil 

ontdekken.  

4 en 5 juni 2022 

Voel je welkom en 
neem eens een kijkje op 
een  volkstuinpark  bij 

jou in de buurt ! 

Meerdere verenigingen 
organiseren die dag 
extra activiteiten.  

Voor meer informatie 
ga naar  

 

 

 

 

 

 
OP ZONDAG 5 JUNI IS HET DEELNEMENDE VOLKSTUINPARK IN DE BUURT: 

VTV LUSTHOF!  

Uitnodiging aan  
iedereen die de 

verborgen natuur in de 
eigen wijk wil 

ontdekken.  

4 en 5 juni 2022 

Voel je welkom en 
neem eens een kijkje op 

een volkstuinpark bij 
jou in de buurt ! 

Meerdere verenigingen 
organiseren die dag 
extra activiteiten.  

    Voor meer 
informatie ga naar  

 

Na het succes van andere jaren deed VTV Lusthof ook dit 
jaar weer mee aan de Rotterdamse Open Volkstuin Dagen. 
Niet alleen voor de eigen tuinleden de mogelijkheid om 
de tuin van medetuinleden te bezoeken, maar ook voor 
mensen uit de omgeving een mooie kans om de ‘Groene 
Oase’, die VTV Lusthof is, te ontdekken en te verkennen.

Vlag uit! Tuin in!
Open Tuinen Dagen 2022

Voor de organisatoren Marijn (tuin 
20), Joep (tuin 185) en Chantal 
(tuin 44) staat voorop het afleg-
gen van een tuinbezoekje bij ver-
schillende tuinders van Lusthof.   
 
Iedereen	die	die	dag	zijn,	haar	of	
hun tuin wilden open te stellen, 
kon op de dag zelf een vlaggetje 
ophalen	bij	de	kantine.	Dit	vlag-
getje	werd	geplaatst	bij	de	ingang	
van een tuin, zodat het duide-
lijk	was	waar	bezoekers	welkom	
waren. Verder is het dan aan de 
tuinbezitter(s) hoe zo’n bezoek op 
de betreffende tuin verloopt.  
 
Helaas waren de weergoden deze 
zondag de 5e juni niet echt goed 
gezind. Ondanks dat alles goed 
was voorbereid vielen de activi-
teiten vanwege het weer min of 
meer in het water. Zo werd de ge-
plande Bootcamp onder leiding 
van Tim en Denise afgeblazen. 
Ook de dierenontdektocht voor 
de kinderen werd geen succes.

Toch waren er nog enkele stoere 
doorzetters bestaande uit 2 à 3 
groepjes kinderen met hun ou-
ders die de tocht volbrachten, 
waarbij	de	kinderen	als	beloning	
een	ijsje	kregen.	Voor	de	rest	ging	
het feest niet door. Zo had de 
Kweekkas zich terug getrokken en 
gingen ook de overige kinderac-
tiviteiten niet door. Wel hadden 
sommige tuinen wat bezoekers 
van buitenaf. Volgend jaar beter.

Nadat alle voorbereidingen waren getroffen was het 
wachten op de bezoekers
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Ook goed om te weten dat een 3-tal van onze tuinleden weer met 
goed gevolg de taxatiecursus aflegden en daarvoor ook een diploma 
in ontvangst mochten nemen. Het was de Volkstuinvereniging ‘Nut en 
Genoegen’ die daarvoor hun verenigingsgebouw beschikbaar hadden 
gesteld, zoals op de onderstaande afbeelding is te zien.

De stap is gezet! Ofwel...
over op “cashloos” betalen!

Leren taxeren tot ieders
“Nut en Genoegen”

Sneller dan ons bestuur voor mogelijk had gehouden heeft het 
digitaal betalen bij onze vereniging zijn intrede gedaan. Zo blijkt maar 
weer dat negatieve omstandigheden rond Covid-19 ook zijn positieve 
effekten heeft; in dit geval op de invoering van het digitaal afrekenen. 
Dus voortaan gewoon de bankpas gereed houden en voortgaan in de 
vaart der volkeren. VTV Lusthof doet mee.

Wat betekende deze omwenteling 
naar digitaal betalen voor onze 
leden.	Wel	dat	was	natuurlijk	wel	
duidelijk.	Vanaf	het	moment	dat	
dit bekend werd gemaakt en 
dan spreken we van 19 juli 2022, 
behoorde cash betalen tot het 
verleden. Zowel in de kantine als 
in de loods moest voortaan met 
de bankpas worden afgerekend. 
Als Tuinvereniging werd al 
geruime	tijd	gewerkt	met	het	
‘sum-up’	systeem	en	dat	blijft	
voorlopig ook gehandhaafd. 

Dus betalen met de pinpas. 
Dat veranderde niet. Wel werd 
besloten	om	de	mogelijkheid	van	
het betalen via een smartphone 
te onderzoeken. Echter, zover is 
het nog niet en het bestuur heeft 
toegezegd daar nog op terug te 
komen. 
 
Uitzondering op deze regel bleef 
de betaling van plantjes bij de 
kweekkas. Dat moet voorlopig nog 
via het geldbakje met muntjes.

Alle aandacht voor 
de docent die uitleg 

geeft over alle 
aandachtspunten die 
er zoal komen kijken 

bij het taxeren van 
huisje en tuin.
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Wie een kuil graaft... komt vanzelf 
onder de vorstgrens.

Ja, die vorstgrens. Het was ooit een van de vereisten bij de aanleg van het waternetwerk op 
VTV Lusthof. In een tijd dat er nog sprake van strenge winters. En wat je natuurlijk niet wilde, 
dat is dat de waterleiding zou bevriezen. Dus, zo bevond zich tot het tuinseizoen van 2022 op 
iedere tuin een zogenoemde waterput met een hoofdkraan en een aftapkraan ten behoeve 
van schoon drinkwater. 

Dit is zoals de 
coördinatoren Jur van 
As, Emiel Snellaars en 
Cok van Beek het zich 
hadden voorgesteld.  
Een mooie vierkante 
kuil die de hoofdkraan 
netjes zou blootleggen, 
zodat de installateur 
zijn werk kon doen. 
Uiteindelijk moest 
helaas vele malen 
worden ingegrepen 
door onzorgvuldig 
graafwerk.

En veel graafwerk 
voldeed ook best 
wel aan de eisen. 
Maar aandacht en 
voorzichtigheid waren 
wel geboden.

Ten aanzien van onze 
watervoorziening mag 2022 
best	worden	bijgeschreven	als	
een	bijzonder	jaar.	Want,	dat	
werd het jaar dat ons bestuur 
de knoop doorhakte over de 
renovatie van onze waterputten. 
Daarbij	moest	elke	tuin	er	aan	
geloven. Met de fraaie tekening 
die hiernaast is afgebeeld werden 
alle volkstuinders van  VTV Lusthof 
geïnformeerd	wat	een	ieder	
stond te gebeuren. Het graven 
van een kuil van 1 x 1 meter met 
een diepte tot net onder de 
hoofdkraan. 

En zo werd er gegraven dat 
het een lieve lust was. Zelf 
graven mocht, maar laten 
graven behoorde ook tot 
de	mogelijkheden.	Dat	zou	
neerkomen op zo’n € 80,00 per 
kuil. Nou ja, je bent een echte 
Hollander of niet en dus zegden 
de meeste tuinleden toe om dat 
varkentje wel even zelf te wassen; 
met alle gevolgen van dien. Want 
in	theorie	denk	je	natuurlijk:	“Dat	
doe	ik	wel	even”.	In	de	praktijk	viel	

dat velen nog vies tegen en om de 
haverklap was er sprake van een 
lekkage, zodat mannen van de 
waterbrigade op moesten draven 
om de lekkage op te lossen.

Al met al werd het een bijzonder 
karwei dat tegen het einde van het 
seizoen nog niet was opgelost. 
Tenslotte was het ingehuurde 
loodgietersbedrijf degene die zijn 
goedkeuring moest geven om 
uiteindelijk aan de slag te kunnen 
zodat elke hoofdkraan kon worden 
verwijderd en doorgesloten.
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MET DANKAAN HET
TEGELTEAM!

En veel tuinleden gingen enthousiast
aan het tegelwippen.

Zorgen om 
onze Sparren.

Kijk eens rond in je tuin of er nog wat tegels uit kunnen...
Zo moedigde het bestuur onze tuinleden weer aan om te komen tot 
een verdere vergroening van ons complex. Met het succes van vorige 
acties nog in gedachten werden er daarom op 4 juli en 22 augustus 
weer tegelacties georganiseerd. En, dat er nog volop  te “wippen” viel 
bleek al snel want op het parkeerterrein stapelden de tegels zich op.

Op deze foto is de 
dorre aanblik van de 
Spar duidelijk te zien.

Kar na kar werd op het parkeer terrein 
geleegd. En zo bleek er dus weer heel veel 
steenmassa	bij	elkaar	geraapt.	Ook	zagen	we	
af en toe tuinleden die nog wel een steentje 
konden	gebruiken.	Ook	niet	zo	gek	natuurlijk,	
want ga maar eens naar een bouwmarkt 
dan	ben	je	al	gauw	veel	geld	kwijt.	Gelukkig	
droegen	de	meeste	leden	hun	steentje	bij.

Het bestuur ontving ook veel meldingen 
over bruine sparren op de diverse tuinen. Op 
verzoek van het bestuur werd door een aantal 
leden onderzoek gedaan, waarna contact 
werd opgenomen met de SViN. Samen met 
medewerkers van gemeentewerken werd er 
een schouw gedaan. Geconstateerd werd dat 
deze	bomen	er	niet	al	te	gezond	bij	stonden,	
maar geen gevaar konden opleveren en zich 
misschien nog zouden herstellen. In elk geval 
werd beloofd dat de in kaart gebrachte bomen 
in de gaten te houden en dat verdere inspectie 
naar	de	staat	waarin	zij	verkeren,	zou	worden	
ingepland. 



20

HOE HET
 

HOORT!

WAT IS 

DIT DAN
? 

WAAR IS 

DE HEG
?

Heggenonderhoud!
Het gaat iedereen aan.

In het bijzonder vroeg het bestuur aandacht 
te hebben voor het onderhoud van en langs 
de paden op het complex. Gewezen werd op 
het feit dat ieder lid verantwoordelijk is voor 
de helft van het aan zijn tuin grenzende pad. 
“Samen delen, samen doen!”luidt het motto.

En al is daar niets ingewikkelds aan toch 
betrapten we ook in dit afgelopen seizoen weer 
dat sommigen er gewoon lak aan hebben. 
Het resultaat: slecht onderhouden heggen. 
De ene keer een heg die op sterven na dood 
is	de	andere	keer	een	heg	die	in	tijden	niet	is	
gesnoeid. 
 
De foto hierboven laat goed zien dat er 
voldoende	ruimte	moet	zijn	voor	de	ambulance.	
In	het	afgelopen	seizoen	maakten	wij	mee	dat	
een chauffeur van de opgeroepen ambulance 
weigerde	een	pad	in	te	rijden	vanwege	een	te	
smalle doorgang en overhangende takken. Dit is 
volstrekt ontoelaatbaar.  En zo ingewikkeld is het 
allemaal niet. Gewoon onkruid weghalen, ook 
onder de heg, en het pad vegen.

En	ook	belangrijk	het	snoeien	van	takken	over	de	
heg. Want hulpdiensten moeten ongehinderd 
over	de	paden	kunnen	rijden.	Lager	dan	3.50	m.	
mogen ze beslist niet over het pad hangen, die 
takken!

Een rondgang over het complex 
laat zien dat er duidelijk nog heel 

veel te verbeteren valt.

En dit kan ook niet. 
Anderen willen ook graag gebruik 

maken van zo’n wagentje.

FOUT!
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Oogsten hoort er natuurlijk 
ook bij op VTV Lusthof...

Natuurlijk werd er ook het nodige geoogst op Lusthof. 
Marja Copier wist ons te melden: “Eerste jaar een aardige 
oogst, tweede jaar een boom vol mooie appels maar die 
gingen naar een ongenode gast, derde jaar beetje zielige 
appeltjes, maar nu ruim 20 kilo gave appels. De vraag is 
hoeveel appeltaarten kun je eten in korte tijd?

Misschien is het bij een overschot aan appelen de 
volgende keer nog een idee om enkele studenten van 
de TU-Delft in te schakelen. Onder de naam ‘WASTED’ 
brouwen deze frisse jongens en meisjes zelf bier. En...
zij komen de appels zelf oogsten. (Gerard Vos  | Tuin 12)

Ach ja, en al staat Marja er samen met haar man niet he-
lemaal alleen voor dan is het best nog een hele opgave. 
En	ongetwijfeld	zijn	er	meerdere	tuinleden	die	te	kampen	
hebben met te veel van het goede. De groei hou je nu 
eenmaal niet tegen. 
Toch	waren	er	bij	de	aanvang	van	het	seizoen	weer	even	
wat	bedenkingen	en	wilden	zij	graag	weten	welke	rupsjes	
hun	appelboom	dit	keer	kwamen	bezoeken.	Hopelijk	was	
er een kenner op het tuincomplex die dat kon vertellen.

Natuurlijk	moeten	sommige	fruitsoorten	wel	beschermd	
worden, zoals de Aalbes of Rode bes. Het is een fruitsnack 
bij	uitstek	die	echter	ook	onder	de	vogels	zeer	in	trek	is.	
Dus	als	je	niet	tijdig	een	netje	spant	dan	zijn	de	besjes	al	
verdwenen voordat je er erg in hebt. En dat wil je natuur-
lijk	niet.

Carola	McWirth	wist	hoe	dat	te	voorkomen.	Zij	had	een	
mooie	oogst.	“genoeg	voor	de	winter”,	zoals	zij	zelf	zei.
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Marja Copier van tuin 104 is niet alleen verliefd op haar tuin, 
maar ook op de vogels die haar tuin bezoeken. Zij is een verwoed 
amateurfotografe en het afgelopen seizoen gebruikte zij, zoals zij zelf 
zegt, haar tuinhuis als vogelfotografiehut. Op haar facebookpagina 
was te zien dat dit schitterende resultaten heeft opgeleverd, die een 
afdruk in dit sociaal jaarverslag meer dan waard zijn.

Tuinhuis als vogelfotografiehut 
levert prachtige foto’s op.

“Kijk, dat kan nou 
allemaal wel wezen, 
dat je die nootjes in 

de boom hangt voor 
de vogeltjes, maar 
ik lust die nootjes 

natuurlijk ook wel!”

“Perfect die verzorging 
hier op VTV Lusthof. 

‘s Morgens lekker 
in het vogelbad, 
vervolgens een 

heerlijk ontbijtje!. Dus, 
je vindt het toch niet 

erg als ik daar een 
graantje van meepik?”
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Ergens half september viel plotseling deze boodschap in de mailbox. 
Het had alles te maken met de wijze waarop weer met “snoeiafval “ 
wordt omgegaan. We hebben met z’n allen een prachtig systeem van 
composteren en hakselen opgebouwd op het kweekkas terrein. Maar, 
sommigen maken er af en toe een potje van. Het is belangrijk dat we 
ons aan de regels houden. Daar zijn regels nu eenmaal voor.

Takkenverbod?
Tijdelijk geen takken a.u.b.!

Zo was te zien dat er tuinleden 
zijn	die	hele	boompjes	met	kluit	
en al op de grote hoop hadden 
gegooid. Dat is uiteraard niet 
de bedoeling. Op de borden is 
overduidelijk	te	lezen	waar	men	
zich aan dient te houden.   
Ook was er sprake van een 
‘overload’ aan takken. Misschien 
als gevolg van het grote aantal 
tuinovernames. Want door 
verschillende nieuwkomers werd 
flink	gerenoveerd.	

Vrijwilligers	moesten	er	hard	aan	
werken om de plek weer leeg te 
hakselen en op te schonen! 
 
We zeggen het nog maar eens:
Leg de takken, hoogstens 7 cm 
dik, netjes neer, met de gezaagde 
kant naar u toe. Dit maakt het 
werk voor de hakselploeg zo veel 
gemakkelijker	dan	wanneer	takken	
kris kras door elkaar worden 
gegooid. 

Ten overvloede nog 
even dit plaatje.  
Een “schenking” van 
een zeker tuinlid 
die denkt dat je alle 
soorten houtafval 
zomaar bij de takken 
kan dumpen.  
 
‘Shame on you!’” die 
dit op zijn geweten 
had.

De overvloed aan snoeiafval  was  voor de 
hakselaars niet meer  bij  te houden. Het 
gevolg was een tijdelijk  takkenverbod.
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EINDELIJK FEEST!
en tijd voor een polonaise...

Ja, wie had dat gedacht. Een jubileumfeest. Inmiddels had 
onze tuinvereniging de leeftijd van 67 jaar bereikt; wat 
natuurlijk leuk overeenkomt met de leeftijd waarop de 
meeste mensen met pensioen gaan. Een mooie gelegen-
heid om VTV Lusthof alsnog in het zonnetje te zetten. en 
dus werd er uitbundig feest gevierd.
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Tijdens de 
feestelijkheden 
werd ook het glas 
geheven op de oude 
en nieuwe voorzitter 
David en Saïda. Hier 
toegesproken door 
onze secretaris Marian 
van Beek.
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En de
mystery guest was....  

Marja van Katendrecht. 
Van haar optreden 

werd volop genoten 
door de aanwezige 

tuinleden.

Onder begeleiding 
en zang van Marja van 

Katendrecht werd de 
polonaise opgevoerd, 

waaraan vrijwel 
iedereen deelnam

Scan de QR-code en 
geniet nog even na.
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OP NAAR HET 75-JARIGJUBILEUM! 

Met dank aan Linda Cook, die ons 
jubileumfeest op een prachtige en indringende 

wijze heeft vastgelegd. Chapeau!

Het spreekt voor 
zich dat ook zij die 
voor de culinaire 
heerlijkheden 
verantwoordelijk 
waren in het zonnetje 
werden gezet.
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Herfstimpressies die ons elk jaar 
opnieuw doen verwonderen.

Het stormachtig begin in februari en de harde windvlagen in het na-
jaar geven de momenten aan dat ons tuinseizoen begint en eindigt. 
En vooral dat najaar levert kleurrijke plaatjes op. Hoe mooi kleurt de 
Amberboom rood in de speeltuin die werd geplant ter gelegenheid 
van ons 60-jarig bestaan. De herfst is daar en verrijkt de bodem met 
vallende bladeren. Tijd om te composteren voor een volgend seizoen.

Verval van riet 
en uitgebloeide 

waterplanten kondigen 
de herfst aan langs 

de slootkant die ons 
tuincomplex omringt.

Een late vakantievlucht 
keert terug uit warmer 

streken, waar de zon 
wat langer blijft.

Siergras in Herfsttooi 
langs de openbare 
borders of een ‘last 

summerrose’ die 
zich koestert in de 

herfstzon. Het seizoen 
in voorbij.
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Met	deze	herfstimpressies	sluiten	wij	het	
tuinseizoen	2022	af.	Een	bijzonder	seizoen	met	
hoge temperaturen maar ook veel regenval 
die een aantal leuke initiatieven in het water 
deed belanden of ervoor zorgde dat moest 
worden	afgeweken	van	het	oorspronkelijke	
plan.
 
Tijd	om	stil	te	staan	bij	een	nieuw	seizoen	dat	
ons	te	wachten	staat.	Ongetwijfeld	met	nieuwe	
bestuurders, waarvan één door Marian al aan 
ons werd voorgesteld. Haar opvolger in spé 
Nikki Thape. Sinds 21 juli eigenaresse van 
tuin 49 die meteen al de ambitie heeft zich 
als secretaris van VTV Lusthof verkiesbaar te 
stellen. 
 
Heel veel succes en óp naar een nieuw 
seizoen.	Hopelijk	een	mooi	tuinjaar	met	
stromend water uit de kraan.

Eind oktober...
Hoe mooi kleuren 
deze laatbloeiers.
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Algemeen Werk, complexonderhoud
maar ook complex onderhoud.

Tuinwisseling

Het behoort tot de plicht van ieder tuinlid om zich op enigerlei wijze 
voor onze vereniging in te zetten.  Velen van ons doen dat in de vorm 
van Algemeen Werk, zodat het openbaar groen op ons complex in 
goede staat blijft verkeren. Het is ons visitekaartje. Vooral omdat 
VTV Lusthof een openbaar park is en gedurende het seizoen tot 
zonsondergang geopend is voor het publiek.

IN MEMORIAM
 

22 september 2022 
overleed toch nog 
vrij	plotseling	 

 
Peter Dekkers

van tuin 86

daarmee moesten 
wij	afscheid	nemen	
van een trouw en 

enthousiast lid  van 
onze vereniging.

Veertien tuinen wisselden in 2022 van eigenaar. Hierbij 
moet opgemerkt worden dat er twee interne wisselingen 
bij waren. Toch weer een bijzonder aantal dat echter 
aansluit op het gemiddelde aantal wisselingen per jaar 
sinds de invoering van dit Sociaal Jaarverslag. 
Al met al heten wij alle nieuwe tuinleden van harte 
welkom en nemen wij afscheid, met dank voor hun 
aanwezigheid en inzet in de afgelopen jaren, van alle 
leden die zijn gestopt en hun tuin over hebben gedragen.

   Tuinen die in 2022 van eigenaar wisselden:

Tuin    nr. Datum Oud lid Nieuw lid
tuin  43 1 mei  Joep Overtoom  Judith Eltenberg
tuin  40 5 mei  Emiel Snellaars Lolita Blancke
tuin  96 28 mei  Maurits Janmaat Davut Ayhan
tuin  14 24 mei  Olla Noorman Miranda Blaauw
tuin  82 21 juli  Karel v Staaten Remco den Dulk
tuin		 49	 21	juli		 Leny	Guijkens		 Nikki	Thape
tuin  112 30 juli  Clemy de Koning Nico Dane
tuin  18 3 augustus  Ellen Schindler Denise Mostert
tuin  55 13 augustus  Ruud Sap Paul vd Boom
tuin  77  17 september Jane Machwirth  Hannie de Waal-Mureau (intern) 
tuin  26  17 september Marion Daalder Elles vd Veer
tuin  88 5 november  Henny Reinders  Mandy Los
tuin		 136	 20	november		 Frans	De	Waal	 Mieke	Pluijm	(intern)
tuin		 127	 11	december		 Andre	Lijesen	 Margo	v	Asseldonk

IN MEMORIAM

Het plaatje hiernaast 
toont een van de 
werkploegen tijdens de 
koffiepauze.
Maar voor alle 
werkgroepen die 
volgens het rooster 
stonden ingedeeld in 
het afgelopen seizoen 
is een bedankje 
natuurlijk op zijn plaats.

Bovenstaand plantje 
is de Japanse 
Duizendknoop. 
Laten we er voor 
zorgen dat dit plantje 
op ons complex geen 
kans krijgt om zich 
voort te planten.
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Zoals u weet werd in het weekend van 20 november de definitieve 
rotonde aangelegd die onderdeel moet gaan vormen van de nieuwe 
verbindingsweg A13-A16. Een hele verbetering waaraan we natuurlijk 
ook even moesten wennen. Er moet natuurlijk nog heel wat werk door 
Rijkswaterstaat worden verzet voordat alle aansluitingen gereed zijn. 
Maar hiermee is alvast weer een goed stap gezet.

Nieuwe rotonde, nieuwe toegang 
tot de Hazelaarweg...

Voor de goede orde geven we 
hieronder nog eens aan wat de 
nieuwe verbindingsweg A13-A16 
voor invloed heeft op onze directe 
omgeving.

Ankie Verbeek Ohrlaan.
Op dit deel van het tracé een 
‘volledige aansluiting’. Dit betekent 
dat automobilisten op de A16 
Rotterdam vanuit beide richtingen 
zowel naar de N209 als naar de 
Ankie Verbeek-Ohrlaan kunnen 
afslaan.	En	andersom	kunnen	zij	
zowel	in	westelijke	als	in	oostelijke	
richting de nieuwe snelweg 
oprijden.	Dit	is	onder	meer	
noodzakelijk	om	de	Molenlaan	te	
ontlasten.

Vanaf de Ankie Verbeek-Ohrlaan 
richting de kruising met de 

spoorlijnen	(HSL	en	RET)	wordt	
de A16 Rotterdam ingepakt met 
grondwallen van 4,5 m hoog. 
De grondwallen schermen de 
omgeving ook af voor geluid 
van	de	nieuwe	rijksweg.	Ter	
hoogte van het voormalige BP-
tankstation wordt een recreaduct 
gerealiseerd.	Dat	is	een	fiets-	en	
wandelpad met faunaverbinding.

De aanleg van de A16 
Rotterdam staat niet op zichzelf. 
Aangrenzende gebieden , 
zoals Schieveense Polder, de 
Vlinderstrik, het Terbregseveld 
en het Schiebroekse Park, 
worden opnieuw ontwikkeld en 
grotendeels met elkaar verbonden 
door	wandel-	en	fietspaden.	

Ter oriëntatie:
Bijgaande foto toont 

de nieuwe rotonde 
komend vanuit Berkel.

De witte koepeltent met 
DHG  geeft de positie 

aan van het Hockeyveld 
en rechts daarvan loopt 

de Hazelaarweg.



Tot ziens in een zonnig 2023 op de tuin.


